

香港田徑總會

香港田徑系列賽 2022 - 系列賽一

比賽章程

1. 日期/地點: 2022 年 1 月 22 日至 23 日 (星期六及日) - 灣仔運動場
2. 時間: 上午 8 時正至下午 6 時正
3. 項目: 見附表
4. 組別: 男及女子公開組及亞洲少年田徑 U18 錦標賽遴選組
 公開組: 2003 年或之前出生
 亞少遴選: 2004 至 2006 年出生

比賽規則:

- 5 比賽將按世界田徑總會競賽規則(2020-21 英文版本)及田徑總會附例進行。
 - a.) 參加 10000 米及 3000 米障礙之運動員，必須於 2006 年或之前出生。
 - b.) 分齡紀錄必須以其年齡之組別計算，所有運動員必需帶備年齡證明文件之正本或副本，以便工作人員核對其年齡及姓名。
 - c.) 田徑總會可要求締造分齡紀錄之運動員提交年齡證明文件副本，以供核實及存檔。
 - d.) 比賽期間，參賽者必須扣上大會派發之號碼布。號碼布將在兩天的賽事中使用，如需補領號碼布，請到檢錄處辦理及須即場就每張號碼布繳付港幣 50 元，因應補領號碼布所繳付的款項將不獲退還。
 - e.) 參賽者之號碼布及扣針必須由本人於指定時間在報到處領取。
 - f.) 所有經屬會報名的運動員，必須穿著該屬會的比賽服參賽，如運動員未有穿著合規格的比賽服，田徑總會有權不允許該運動員參賽。
 - g.) 若某項目之報名人數不足 3 人，該項目將會取消。
 - h.) 如賽事當日檢錄時只有 1 人報到，該項目將會取消。該名報到運動員之報名費，大會將於賽後安排發還；如只有 2 人報到，賽事將會如常舉行，但運動員於該項目所締造破紀錄的成績將不獲承認為新紀錄。(WA Rule: 4.4.3)

檢錄時間:

i.) 徑賽	開始檢錄	比賽前 20 分鐘
	截止檢錄	比賽前 10 分鐘
田賽	開始檢錄	比賽前 35 分鐘
	截止檢錄	比賽前 25 分鐘
撐杆跳高	開始檢錄	比賽前 55 分鐘
	截止檢錄	比賽前 45 分鐘

- j.) 現場不設宣佈檢錄時間，運動員必須依時到檢錄處報到，然後由工作人員帶往比賽場地；如不往檢錄處報到者，即當作缺席棄權論。

6. 徑賽

- a.) 100 米、200 米、400 米、100 米欄及 110 米欄項目將設有初/決賽，初賽成績最佳之 8 名運動員將進入決賽；其餘徑項之最終名次以分組完成時間計算。亞洲少年田徑 U18 錦標賽遴選組別所有徑項只進行一場。

b.) 比賽時限：

項目	男子	女子
10,000 米	34:00	40:00
5,000 米	20:00	23:00

7. 報名:

- a.) 所有參賽者必須透過田徑總會屬會及學體會會員學校作單位報名，個人報名恕不接受，詳細屬會名單請查閱本會網頁。
- b.) 參賽者**必須**為 2021 或 2022 年度田徑總會註冊運動員。
- c.) 每名運動員只可代表一個單位作賽。
- d.) 請以英文正楷填寫報名表，不同性別及組別之報名，請自行影印表格分開填寫。
- e.) 填妥之報名表必須電郵至 events@hkaaa.com 或 郵寄至香港田徑總會 (地址：香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 2015 室)，恕不接受傳真報名。
- f.) **截止日期:**
2022 年 1 月 4 日 (星期二) (以郵戳日期為準); 逾期報名恕不受理。
- g.) 報名費用將根據接納之報名計算，本會將於賽後向各參賽屬會及學校發出繳款通知。
- h.) 本會只接納 2019 年 7 月 1 日至 2022 年 1 月 4 日內**田總賽事**或**田總認可賽事**之成績。

田總賽事	田總認可賽事
香港青少年田徑分齡賽 2019	第五十九屆大專周年陸運會
香港田徑系列賽 2020 – 季前試賽	屈臣氏田徑會周年大賽 2021
田徑測試賽 2020	第 27 屆公民青少年田徑錦標賽 2021
香港青少年田徑分齡賽 2020	公民公開田徑排名賽 2021
季前田徑測試賽 2021	
香港田徑系列賽 2021 – 系列賽 1-4	
香港田徑錦標賽 2021	
夏季青少年田徑賽 2021	
香港青少年分齡田徑錦標賽 2021	

- i.) 如閣下未能填上正確及足夠的資料，田徑總會有權不接納閣下之報名。
- j.) 如有任何查詢，請聯絡田徑總會秘書處賽事組 (電話：2504 8215)。

8. 疫情下賽事安排

因應疫情發展及場地使用的規限，比賽項目和參賽名額將會隨時作出更改，並請參閱防疫活動指引。

9. 田項賽事中(跳高除外)大會將按運動員所申報的最佳成績排序，所有公開組別之田項均有 6 次試跳/擲機會；而亞少遴選組別則有 3 次試跳/擲機會；跳高賽事中，若完成賽事後多於一名運動員並列第一，將不進行名次賽(Jump Off)。

10. 成績認可：運動員如希望其成績納入香港排名及紀錄，必須於報名表中提供田總註冊編號。未能於報名時提供有關資料之運動員的成績將**不會**納入香港排名及紀錄。

11. 費用:

	2002 年或以前出生	2003 至 2006 年出生
個人項目	\$40/項	\$30/項
如以支票付款，抬頭請寫上「香港田徑總會有限公司」。		

- a.) 公開組每項賽事之冠、亞、季軍將獲頒發獎牌。亞洲少年田徑 U18 錦標賽遴選組別不設獎項。
12. 獎項：
b.) 是次賽事不設頒獎儀式，得獎運動員可於成績宣佈後前往運動員出入口領取獎牌。
c.) 如運動員刷新香港紀錄 / 香港青年紀錄 / 香港分齡紀錄，將獲發證書乙張。
13. 退款： 報名一經接受，報名費將不獲發還。
14. 上訴： 上訴須於該項目成績宣佈後 30 分鐘內以書面提出，並須繳交港幣 100 元上訴費，如上訴得值，有關費用可獲退還。
15. 聲明：
- a.) 所有參賽者必須遵守賽會一切比賽規則，本地賽事委員會保留解釋及修改上述規則之權利；
- b.) 所有參賽者同意授權予田徑總會使用其肖像、姓名、聲線及個人資料作為活動籌辦及推廣使用；及
- c.) 所有參賽者在往返比賽場地中受到任何財物損失、受傷或致死亡時，主辦賽會、贊助商及其他有關合辦機構均無須負上任何責任。

Hong Kong Association of Athletics Affiliates
 Hong Kong Athletics Series 2022 - Series 1

Regulations

1. Date & Venue: 22 – 23 January 2022 (Saturday & Sunday) – Wan Chai Sports Ground
2. Time: 8:00am – 6:00pm
3. Event: Refer to attached table
4. Categories: Men's and Women's Open & Asian Youth U18 Athletics Championships Selection
 Open: Born in 2003 or before
 AYC U18 Selection: Born in 2004-2006
5. Competition Rules: Competitions will be held accordance to the World Athletics (WA) Competition Rules (2020-2021) (English Version) and local's general rules;

- a.) All 10000m and 3000m Steeplechase participants must be born in 2006 or before.
- b.) Age Group Record must be calculated by their age group. Participants are required to bring a copy of their Identity Certificate for verification.
- c.) Age Group Record Breaker will be requested to provide a copy of age certification document to HKAAA for record purpose.
- d.) All athletes must wear the designated number bibs issued by the HKAAA. The same number bib will be used for the entire competition. Any request for re-printing number bib can only made at the Call Room, **an administration fee of HK\$50.00 will be charged per re-issue of a number bib and the fee is non-refundable.**
- e.) Number bibs, pins must collect by athlete in person at Registration counter within the specific time period.
- f.) All athletes entered via clubs must wear their team uniforms at the competition. Athletes who do not wear their team uniform will not be allowed to compete in this competition.
- g.) For all events, event will be cancelled if the number of entries of the event is less than 3.
- h.) If there is only 1 athlete reported to call room for an event, the event will be cancelled. If there are 2 athletes reported to the call room, the event will be held as scheduled, but new record set in that event will not be recognized as a record. (WA Rule: 4.4.3)
- i.) Roll Call Time

Track Event	Start of Call	20 mins before the races
	End of Call	10 mins before the races
Field Event	Start of Call	35 mins before the races
	End of Call	25 mins before the races
Pole Vault	Start of Call	55 mins before the races
	End of Call	45 mins before the races

- j.) There will be no announcement for the roll call times at the venue. All athletes must report to the Call Room on time, officials will escort the reported athletes to the competition area after the end of the call. Athletes who fail to report to the Call Room will be treated as absence and will not be allowed to compete in that event.
6. Track Events:
 - a.) 100m, 200m, 400m, 100mH and 110mH events will be competed in heats and finals, best 8 athletes among all heats will be advanced to final. For other track events, final positions will be determined by his/her finishing times. Only one match for all track event in A Asian Youth U18 Athletics Championships Selection category.
 - b.) Time limits:

Event	Men	Women
10,000m	34:00	40:00
5,000m	20:00	23:00

7. Entries:
- a.) All entries should be made by HKAAA Affiliated Clubs and HKSSF member schools, individual entries will not be accepted. Please refer to HKAAA website for detailed Club list. Club stamps must be stamped on the application form.
 - b.) Participants **must be** 2021 or 2022 HKAAA registered athletes.
 - c.) Athletes can only represent one team in this competition.
 - d.) **Please fill in the Entry Form with BLOCK letters and use separate form for different gender and category.**
 - e.) Please return the completed entry form by email to events@hkaaa.com or post to “Hong Kong Association of Athletics Affiliates Limited” to the HKAAA Office (Address: Room 2015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong) and fax will not be accepted.
 - f.) **Deadline for entry is 4 January 2022 (Tuesday). (According to Postmark)**
Late entries will not be accepted.
 - g.) All registration fees will be calculated according to the accepted entries,
HKAAA will issue debit notes to clubs and school after the events.
 - h.) HKAAA will only accept the result from **HKAAA Events** or **HKAAA Sanctioned Events** from the period of 1/7/2019 to 4/1/2022.

HKAAA Events	HKAAA Sanctioned Events
Hong Kong Junior Age Group Championships 2019	The 59th USFHK Annual Athletics Meet
Hong Kong Athletics Series 2020 – Pre-Season Trial	WAC Annual Challenge 2021
Athletics Trial 2020	TCAA Junior Athletics Championships 2021
Hong Kong Junior Age Group Championships 2020	TCAA Open Athletics Championships 2021
Pre-Season Trial 2021	
Hong Kong Athletics Series 2021 – Series 1-4	
Hong Kong Athletics Championships 2021	
Summer Junior Athletics Meet 2021	
Hong Kong Junior Age Group Championships 2021	

- i.) HKAAA reserves the right to reject any application with unclear information or incomplete entry form.
 - j.) For any enquiries, please contact the HKAAA Events Team (Tel: 2504 8215).
8. Special Arrangement Under COVID-19
In the view of the latest development of the epidemic situation and the venue restrictions, the events and quota are subjected to change at any time and refer to the Competition Precaution Guideline.
- Competition Arrangement of Throw Events (Shot Put, Discus Throw, Hammer Throw & Javelin Throw):
9. HKAAA will rank the athletes according to their seasonal bests provided, athletes (Open) will have 6 trials while athletes (AYC U18 Selection) will have 3 trials only. High Jump: In case of tie of first place after the competition, jump off are not required.
 10. Result & Recognition: If athletes wish their results to be included in Hong Kong Ranking and Record, they must correctly provider their HKAAA Registration Numbers in their entries.
Results of those failed to provide such information **will not** be considered in Hong Kong Ranking or Record.

11. Fee:

	Born in 2002 or before	Born in 2003-2006
Individual Events	\$40/event	\$30/event
Cheque should be made payable to “Hong Kong Association of Athletics Affiliates Limited”.		

12. Awards:
 - a.) Medals will be awarded to the top three positions of each event in Open category. No prize will be awarded in Asian Youth U18 Athletics Championships Selection.
 - b.) No prize ceremony will be held. Winners may collect their medal and prize at the entrance after the results are announced.
 - c.) Certificates will be issued to athletes who break either Hong Kong Record/ Hong Kong Junior Record/ Hong Kong Age Group Record.
13. Refund: Entry fee is non-refundable once entry has been accepted.
14. Protest: Any protest to the Jury of Appeal must be made in written format within 30 minutes after the announcement of the result and shall be accompanied by a deposit of HK\$100, which will be refunded if the protest is upheld.
15. Declaration:
 - a.) All athletes agree to abide by all rules and conditions of the Organiser and the Organising Committee reserves the right of interpreting and amending the regulations.
 - b.) All athletes grant permission and assign all rights, title and interest to the Organiser to utilize their appearance, names, voice, bio-data likeness in connection with the Event in any promotion and publicity; and agree to waive any right of inspection or approval associated thereto.
 - c.) All athletes discharge the Organiser as well as any other individual or organisation connected directly or indirectly with this Event from any responsibility in injury, death or loss of property incurred during, as consequence of or while traveling to or from the competition.